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Verslag vergadering 
oudergroep De Muzeketiers 
	

 
Woensdag 28/11/2018 
Eetzaal	–	de	Muze	
	

	
aanwezig	:		 Silvia,	Lise,	Tiemen,	Annelies,	Veerle,	Katrien,	Laurence,	Kelly,		

Saar	en	Sarah		
schoolteam	:		 	 Didier,	Natascha	
verontschuldigd	:		 Margo,	Dominique,	Laike,	Vanessa,	Filip,		
	
	
	
Kennismakingsrondje	-	wat	is	de	leukste	uitstap	die	je	je	herinnert?	
	
	
1.	Opvolging	en	goedkeuring	vorig	verslag	

- Verspreiden	van	verslag	
o Leerkrachten	worden	opgenomen	in	mailinglijst	
o Didier	wordt	altijd	mee	opgenomen,	onafhankelijk	van	zijn	aanwezigheid	

- Het	verslag	wordt	na	nazicht	van	alle	aanwezigen	en	Didier,	verstuurd	naar	alle	ouders	
samen	met	de	uitnodiging	voor	de	volgende	vergadering.		Kort	voor	de	volgende	
vergadering.	

- Vraag	over	schoolniveau	van	de	Muze		
o Klassikale	aanpak	is	verminderd	door	verscheidenheid	aan	kinderen	in	1	klas	–	er	

wordt	op	een	andere	manier	les	gegeven	maar	het	niveau	blijft	goed	
o De	Muze	scoort	hoger	dan	het	gemiddelde	van	Vlaanderen,	dus	daar	mogen	we	fier	

op	zijn	
o Niet	enkel	inzet	op	kennis,	maar	ook	op	vaardigheden	en	attitudes	

- Oudergroep	vraagt	aan	directie	om	grote	uitgaven	betreffende	subsidiegelden	via	
oudergroep	op	voorhand	af	te	toetsen		
	

Vraag	om	logo	van	de	oudergroep	te	veranderen	–	Tiemen	vraagt	intern	na	en	zorgt	voor	opvolging	
	
Vraag	vanuit	de	muzeketiers	om	1x	per	jaar	een	vergadering	te	doen	met	een	geheel	andere	insteek	
(vb	een	pedagogisch	thema	aan	bod	brengen)	

- Om	ouders	onder	elkaar	te	verbinden	
- Geïnteresseerde	ouders	mogen	komen	
- Didier	geeft	al	direct	een	mogelijkheid:	Thema:	wat	is	kansarmoede	op	school?	als	vervolg	of	

uitbreiding	op	warmste	week	
- Ander	voorbeeld:	“Wat	is	lief	zijn	voor	elkaar”	
- Warme	oproep	om	tips	en	inspiratie	te	geven	of	contacten	door	te	geven	van	mensen	die	

kunnen	inspirerend	
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2.		Evaluatie	activiteiten	
- Gezinsactiviteit	(brunch)	

o Tips	na	nabespreking	met	organisatie	:	
§ Bestelling	van	stad	Gent	zal	verminderd	worden	
§ Hoe	de	activiteit	wat	minder	omvangrijk	maken,	maar	toch	gezinsactiviteit	

houden,	enkele	suggesties	naar	organiserende	ouders	van	volgend	
schooljaar	:		

• Spelletjesnamiddag		
• Pannenkoekenfestijn	met	spelletjes	–	wat	meer	zelfbediening	

o Zowel	de	kaartenverkoop	als	de	winst	was	evenveel	als	vorig	jaar		
o Prijzenkast	was	groot	succes	–	type	tombola	of	prijzen	zeker	opnieuw	opnemen	
o Winst	:	ongeveer	750	EUR	

- Kleine	Muze	Chef	
o Organisatie	was	zeer	tevreden	
o Eerst	weinig	kindjes	ingeschreven,	maar	de	muziekschoolkids	zijn	uiteindelijk	ook	

allemaal	geweest	
o Gevoel	dat	het	enkel	de	ouders	waren	van	de	kindjes	die	aanwezig	waren	
o Volgende	sessie	van	7/12/2018	kan	vermoedelijk	niet	doorgaan	in	het	buurthuis	

wegens	technische	problemen	in	het	Elisabethuis	
	
3.	Komende	activiteiten	

- Sinterklaas	
o Alles	is	besteld	
o Moeilijk	om	ouders	samen	te	krijgen	
o Eventueel	voorstel	om	de	kinderen	van	het	6e	leerjaar	de	zakjes	te	laten	vullen	–	

Didier	bekijkt	de	mogelijkheden	
o Er	is	sponsoring	geweest	van	de	Delhaize	(30	zakjes	gratis	gekregen)	
o Vraag	om	te	evalueren	om	het	misschien	toch	terug	open	te	trekken	naar	zowel	

egeltjes	als	kikkertjes	
- Schoolfuif	23	februari	–	nog	geen	specifieke	voorbereidingen	gebeurd	

o Er	worden	op	korte	termijn	nog	een	aantal	vergadering	georganiseerd	
- Schoolfotograaf	

o Waarschijnlijk	dezelfde	fotograaf	als	vorig	jaar	
o Zelfde	prijzen	als	vorig	jaar	
o Concept	blijft	behouden	na	een	grote	brainstorm	met	alle	pro’s	en	con’s	
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4.		agendapunten	schoolteam		
Sponsorstrapdag	heeft	tot	nu	toe	3000	EURO	opgebracht	

- Een	enorm	succes	(3X	meer	opgebracht	dan	verwacht)	
	
Zoektocht	naar	sponsorgeld	voor	school	:		

- misschien	een	leesmarathon		
Opmerking	van	de	oudergroep	:	Leuk	dat	het	elk	jaar	andere	initiatieven	zijn	

	
Sinterklaas	is	iemand	van	Ten	Hove,	met	Pieten	van	Hogeschool	Gent	
Kerstfeestje	wordt	anders	dan	andere	jaren	(21/12/2018)	

- Andere	boost		
- Elke	klas	heeft	een	haalbare	reuze	opdracht	gekregen		

	
Wat	doen	we	met	verjaardagen?	

- Ouders	doen	soms	zeer	veel	inspanning	en	besteden	budget	om	dingen	mee	te	brengen	
(grote	taarten,	cadeautjes	voor	iedereen,…),	maar	dit	is	eigenlijk	echt	niet	nodig.		

- Schoolteam	vraagt	oudergroep	om	samen	te	bekijken	hoe	dit	in	de	toekomst	kan	in	banen	
geleid	worden.	

- Kan	er	een	concept	uitgewerkt	worden?	
- We	willen	vermijden	dat	ouders	verplichtingen	voelen	of	dit	buiten	proportie	groeit.		

	
Verwelkomen	nieuwe	instappertjes	

- nieuwe	lijst	voor	nieuwe	instapouders	om	zicht	te	krijgen	op	het	kind	(zindelijkheid,	
spraakvaardigheid,	aanpassingsvermogen,		…)	om	beter	te	kunnen	inspelen	op	het	kind	bij	
de	start	en	tijdens	het	jaar	

- nieuw	instapboekje	voor	instappertjes	bij	juf	Annelies	en	juf	Natascha,	deze	zullen	in	de	
toekomst	meegegeven	worden	bij	het	inschrijfmoment	van	het	kindje	in	de	school	

	
5.		schoolraad		

- Verslag	komt	en	wordt	gestuurd	naar	oudergroep	en	volgende	vergadering	wordt	dit	
behandeld	

	
6.		rondvraag		

- De	website	zit	in	een	nieuw	jasje	–	een	mooie	verrassing	met	dank	aan	Tiemen	(papa	Ameya	
en	Saraya)	en	Laurence	(mama	Felix)	

- Schoolteam	wil	opnieuw	een	tevredenheidsenquête	doen	voor	de	school,	schoolteam	
bekijkt	op	welke	manier	dit	komt	

- Grootouderfeest	was	heel	leuk	zowel	vanuit	ouders	als	vanuit	het	team	
o Misschien	toch	kleinere	groepjes	of	groepjes	centraal	organiseren	zodat	iedereen	

eens	eerst	de	fotozoektocht	kunnen	vinden	
o Over	algemeen	wel	heel	positief	onthaald	
o Lengte	van	de	fotozoektocht	was	ideaal	


